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Eladó Téglalakás, 52 m2, 50 m2 telek, Hévíz
40 500 000 Ft ( ~102 797 € )

Eladó egy kertkapcsolatos, két szintes lakás Hévízen, parkolóval!

Adatlap sorszáma: #696900339

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Gázkazán

Építés éve: 1999

Felújítás éve: 2012

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: D

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a két szintes, megvigyázott állapotú lakást Hévíz egyik

nyugodt részén.

Olyan személyeknek ajánlom ezt az ingatlant első sorban, akik szeretnének egy

csendes és nyugodt lakó környezetben élni, vagy esetleg üdülő jelleggel itt

tartózkodni.

Ha valami egyedire és különlegesre vágyik, akkor a legjobb helyen jár! Az otthon

remek elrendezése még nem minden. Rendelkezésre áll ugyanis egy sokak által

vágyott előkert, illetve van egy telken belüli parkoló is zárható kapuval. Az

épület alapjait 1999-ben helyezték le, ellenben kész állapotban 2012-ben került

átadásra, mindez idő alatt csupán egy tulajdonosa volt. A lakás falazata tégla,

nyílászárói műanyagok. A fűtéséről gázkazán gondoskodik. Az alsó szinten

találjuk a nappali és konyha részt, mely kellemesen tágas, vendégek fogadására

is kimondottan alkalmas. Ugyanitt található a fürdőszoba, valamint az emeletre

vezető lépcső mellett egy különálló mellékhelyiség is van. A felső szinten kapunk

egy teljes értékű hálószobát, amihez egy erkély is tartozik remek kilátással. Itt is

helyet kapott egy mellékhelyiség kézmosóval a kényelem jegyében, illetve van

egy kis szoba is, ami kiváló gardróbnak, vagy esetleg egy kis otthoni irodának. A

vételár tartalmazza a bútorok nagy részét, 1/1 tulajdon, tehermentes, szinte

azonnal birtokba vehető!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete diese zweistöckige, gepflegte Wohnung in einem ruhigen Teil von Hévíz

zum Verkauf an.

Ich empfehle diese Immobilie in erster Linie Menschen, die in einer ruhigen und

friedlichen Wohnumgebung leben möchten, oder vielleicht hier Urlaub machen

wollen.

Wenn Sie auf der Suche nach etwas Einzigartigem und Besonderem sind, sind

Sie hier an der richtigen Adresse! Die großartige Aufteilung des Hauses ist noch

nicht alles. Es gibt einen begehrten Vorgarten und einen Parkplatz vor Ort mit

abschließbarem Tor. Der Grundstein wurde 1999 gelegt und die Immobilie wurde

2012 im fertigen Zustand übergeben und hatte in dieser Zeit nur einen Besitzer.

Die Wände der Wohnung sind gemauert, die Fenster sind aus Kunststoff. Die

Beheizung erfolgt über eine Gastherme. In der unteren Etage befinden sich ein

Wohnzimmer und eine Küche, die angenehm geräumig ist und sich für die

Bewirtung von Gästen eignet. Es gibt ein Badezimmer und einen separaten

Hauswirtschaftsraum neben der Treppe, die nach oben führt. Im Obergeschoss

befindet sich ein komplettes Schlafzimmer mit einem Balkon mit herrlicher

Aussicht. Außerdem gibt es einen Hauswirtschaftsraum mit Handwaschbecken

und einen kleinen Raum, der sich perfekt für eine Garderobe oder vielleicht ein

kleines Büro eignet. Der Kaufpreis beinhaltet den Großteil der Möbel, 1/1

Eigentum, unbelastet, bereit, in fast sofort einziehen!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere Details zu

erfahren und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this two-storey, well-kept apartment in a quiet part of Hévíz.

I recommend this property primarily to people who would like to live in a quiet

and peaceful residential environment, or perhaps stay here on holiday.

If you are looking for something unique and special, you are in the right place!

The great layout of the home is not all. There is a much sought after front

garden and on-site parking with lockable gate. The foundations were laid in 1999

and the property was handed over in its finished state in 2012, during which

time it has had only one owner. The walls of the apartment are brick, the

windows are plastic. The heating is provided by a gas boiler. On the lower floor

there is a living room and kitchen, which is pleasantly spacious and suitable for

entertaining guests. There is a bathroom and a separate utility room next to the

stairs leading upstairs. On the upper level there is a full bedroom with a balcony

with great views. There is also a utility room with a hand wash for convenience,

and a small room which is perfect for a wardrobe or perhaps a small home office.

The purchase price includes most of the furniture, 1/1 ownership,

unencumbered, ready to move in almost immediately!

This property is great, right? Please call for more details and to schedule an

appointment! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!

Have a wonderful and productive day!


